
Utdrag ur styrelseprotokoll torsdagen den 10 augusti 2017 

Vid mötet beslöt styrelsen om inköp av ett nytt hagelvapen att ersätta den gamla SKB`n som 

inte går att reparera och skall skrotas. Verksamhetsplanen för 2017 till 2022 godkändes utan 

ytterligare ändringar eller tillägg. Under övrigt diskuterades önskemål att klubbvapen finns 

tillgängligt vid ordinarie träning främst på älgbanan för ”vapenlösa” skyttar  ( t.ex.  

jägarexamenselever eller andra skyttar). Som motargument angavs  problem med hårt tryck på 

älgbanan inför höstjakten, svårighet att hämta och återlämna klubbvapnet, samt behov av 

instruktör för ovana skyttar. För att till en del lösa behovet och för att leva upp till ambitionen 

att vara en välkomnande förening beslöt styrelsen att f.o.m. 2018 öronmärka två dagar per 

månad särskilt för vapenlösa skyttar. Samt beslöt styrelsen att föreningen årligen ordnar 

återträffar för tidigare jägarexamenselever. Annons på traktorn i befintligt skick och med 

tillbehör kommer att sättas in i september 

Nästa styrelsemöte onsdagen den 27.9  kl.18.00 

 

 

 


